



**NTS electronic and
components GmbH**
Hermannstädter Str. 23
90765 Fürth
Tel. 0911 - 79 46 34
Fax 0911 - 79 46 31
info@mecheltron.com

**Shanghai Ever Source
International Trade Co., Ltd.**
No. 56, Lane 388, Si Chen Road
Songjiang District
Shanghai 201601, P.R.C.
Tel. +86 21 63338933 Fax +86 21 63338933
frances.wu@mecheltron.com

Erklärung zu REACH

gemäß Verordnung (EU) 1907/ 2006

Die Verordnung EU 1907/2006 regelt die Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH).

Gemäß den Definitionen der obigen Verordnung sind wir als „nachgeschalteter Anwender“ einzuordnen.

Die von uns gelieferten Produkte können nach unserem aktuellen Kenntnisstand und den Erklärungen unserer Vorlieferanten folgende Stoffe aus der Kandidatenliste der besonders besorgniserregenden Stoffe (SVHC) gemäß Artikel 59 Absatz 1 der o.g. Verordnung, aktuelle Version <https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table>: mit einem Anteil von mehr als 1000 ppm enthalten:

Blei (CAS# 7439-92-1)

Betroffene Produkte: HF-Steckverbinder, Drehteile, Teile aus Aluminium oder Stahl

Hinweis 1:

Das Gesamtgewicht an Blei (CAS# 7439-92-1) für Artikel, die einen Anteil an besorgniserregenden Stoffen (SHVC) von 1000 ppm übersteigt und uns in den Markt gebrachten werden, beträgt weniger als 1 t pro Jahr. Daher ist die Registrierung bei ECHA obsolet.

H. Roth

REACH Declaration

according to Regulation (EU) 1907/ 2006

The regulation EU 1907/2006 regulates the registration, evaluation, authorization and restriction of chemical substances (REACH).

According to the definitions of the above regulation, we are classified as a "downstream user".

According to our knowledge and the currently available data and the declarations of our upstream suppliers, the products supplied by us may contain the following substances of very high concern (SVHC) in accordance with Article 59 par. 1 of the above-mentioned regulation, <https://echa.europa.eu/candidate-list-table> with a content of more than 1000 :

Lead (CAS # 7439-92-1)

Concerned products: HF connectors, turned parts, parts made of aluminum or steel

Note 1:

The total annual weight of lead (CAS # 7439-92-1) contained in articles with a proportion of substances of very high concern (SHVC) exceeding 1000 ppm is less than 1 t annually. Therefore, the registration at ECHA is obsolete for such substances.

04.01.2021